
Protokoll fört vid Öfolkets möte 22 september 2022 kl. 18.00

Närvarande: Anders Hedin, Lasse Lind, Ctas-CWblofsson och Jörgen Wennerberg. Dessutom

deltog Stefan Renström.

§1. Anders Hedin förklarade mötet för öppnat och hälsade de närvarande välkomna.

§2. Till justeringsman valdes Lasse Lind och att föra dagens protokoll Jörgen Wennerberg.

§3. Lasse Lind redogjorde för klubbens ekonomi. Med dagens saldo justerat för löner och senare

sociala kostnader för september som betalas ut senare så har vi en justerad kassabehållning på

22.45LKr.

§4. lngvar Sjöholm har framfört synpunkter på att vi bygger en ramp vid Storön för den roddbåt vi

har fått igåva. Öfolket hartackat mark och bryggägare för att vi har fått låna bryggplats iTösse iår.
Vi kommer även att få låna den kommande år om vi vill. Vår motorbåt kommer vi att få förvara under
vintern hos Lennart Andersson.

§5. Vi har kvar ca 43.000 Kr på vårt byggkonto. Beslöts att vi under vintern skall förvara material som

ej har hunnits att använda under tak i nybygget samt att försegla öppningar med plast. Styrelsen

beslöt att ge de som arbetat med nybygget ett livsvarigt medlemskap samt en chokladask. Stefan

Rehnström skall dessutom få ersättning för förstörd mobiltelefon jämte ett års kostnader.
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